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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 1. 2. 2021 

 

Přítomni: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. 

Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. Willi  

Hosté: doc. Goliášová, doc. Strnad 

Informace rektora:   
➢ Zahájil rozpravou o aktuální situaci, která neslibuje uvolnění epidemiologických opatření. Vyjádřil 

se k nejasnostem, kdy může nastat uvolňování opatření podle systému PES. V následující 
diskusi s děkanem Francánem a děkankou Willi byla rozebrána situace ve výuce, která je 
především u absolventských ročníků na obou fakultách kritická. Na středu 3. 2. od 9.00 bylo 
dohodnuto online jednání rektora, kvestorky, děkanky HF a děkana DF („užší kolegium“) o 
krocích, které může JAMU podniknout ke zlepšení tohoto stavu – na dopis rektora a děkana DF 
z 8. 1. žádající povolení praktické umělecké výuky absolventských ročníků ve skupinách do 20 
osob doposud ministr neodpověděl.  

➢ Přednostně pak rektor zařadil projednání SZ2021+ JAMU a předal slovo pror. Medkovi (viz), který 
informoval o výsledku konzultace se zástupci MŠMT. Po podrobnější diskusi vyslovilo Kolegium 
souhlas s postoupením SZ2021+ JAMU k vyjádření UR, AS a finálně Správní radě JAMU.  

➢ Seznámil Kolegium s výčtem plánovaných interních auditů pro rok 2021 (Plán bude v kopii 
předán na oba děkanáty a bude též k nahlédnutí uložen v agendě kanceláře rektora).  

 
Informace kvestorky:  

➢ V současné chvíli se stále nacházíme v nouzovém stavu, a to až do 14. 2. 21, situace je vlmi 
vážná. Po jednání vlády se může očekávat jakákoliv varianta jejich dalších nařízení.  

➢ V minulém týdnu byl zveřejněn rozpočet na rok 2021 – JAMU má nárůst rozpočtu 7 071 tis. Kč, 
což je tvořeno nárůstem A o 6 384 tis. Kč, K o 233 tis. Kč a FUČ o 454 tis. Kč.  

➢ Jednání ekonomické komise bude v pátek 5. 2. 2021 v 9 hod. dopoledne. 
➢ Informovala o hlášení na Národní úřad kybernetické bezpečnosti, které jsme jako JAMU poskytli 

a označili v něm IS za významný informační systém – další řešení kyberbezpečnostních otázek 
bude probíhat v rámci CRP.  

 
DF:  

➢ Děkan Francán vyjádřil obavu z toho, že pokud se relevantnost uvolňování opatření ve stupních 
PES vypracovaných z iniciativy ITI zpochybňuje, dostane se fakulta do velmi špatné situace 
v dalších týdnech. Jde o plán chodu fakulty a zajištění kvalitní výuky. Vyjádřil bezmoc pedagogů 
a vedení fakulty v tom, jak pokračovat dále. Dialog s ministerstvem či vládou považuje za nutný. 

 
HF:  

➢ Děkanka vyjádřila solidaritu s napnutou situaci výuky a uměleckých procesů: i na Hudební fakultě 
je umělecko-pedagogická činnost ve velké míře závislá na skupinové interakce (orchestrální a 
komorní hra, operní projekty, hudební projekty, interakce s korepetitorem atd.).  

➢ Navrhuje schůzi vedení fakult s rektorem a kvestorkou. Jednání bylo potvrzeno na středu 3. 2. 21 
v 9:00 hod online formou.  
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Informace pror. Mackové:  
➢ Snaží se naplánovat schůzi se studijními proděkany k jednání o distanční výuce a o tom, jak dále 

postupovat v tomto období všech restrikcí.  
 
Informace pror. Medka:  

➢ 29.1. proběhla konzultace SZ2021+ JAMU se zástupci MŠMT, na jejímž základě byly provedeny 
drobné změny. Změny ve znění SZ 2021+, které byly dodány z fakult, byly již zapracovány do 
finální verze, kterou nyní čeká jazyková korektura a poté odeslání UR JAMU k projednání per 
rollam. 

➢ KR schvaluje stávající znění SZ2021+ a PRSZ 2021.  
➢ O podklady k VZ 2020 prosí do 26. 3. Jakmile dorazí z MŠMT nějaký podnět (např. osnova VZ), 

budou fakulty neprodleně informovány. Předběžný harmonogram k výroční zprávě bude dodán 
do konce týdne.   

➢ Za účasti zástupce MŠMT byly projednány CRP 2020. Závěrečné zprávy budou odeslány do 
25.2. 

➢ Do konce týdne bude dodán návrh rozdělení zdrojů z CRP fakultám k připomínkám. 
➢ Byl přednesen návrh MŠMT na zapojení JAMU do evaluace internacionalizace mezinárodním 

panelem. Bude dále diskutováno. 
 

Informace pror. Hlavici:  
➢ V pátek 29.1. proběhlo poslední zasedání mezinárodního evaluačního panelu a byla schválena 

finální verze hodnocení JAMU dle Metodiky 17+. Dnes nám bude text hodnocení doručen, 
následně bude předán příslušným pracovníkům. 

➢ V pátek zasedala komise FRVČ. Podpořeno bylo celkem 8 nových projektů tematického okruhu A 
a 5 tematického okruhu B, celková přidělená částka na rok 2021 je 1.794 tis. Kč (DF: 1.102 tis. 
Kč, HF: 692 tis. Kč). Pozitivní je rostoucí zájem pracovníků JAMU o podporu a zvyšující se kvalita 
projektů. 
 

Informace pror. Spilky:  
➢ IP v rámci priority 7: dojde k rozdělení financí na internacionalizaci pro ZO rektorátu a fakult, 

stanovení konkrétních částek proběhne během online schůzky 5. 2. ve 13 00, které se zúčastní 
prorektoři Medek a Spilka, tajemníci fakult, děkanka Willi a proděkanka Chládková. Na schůzku 
bezprostředně naváže jednání ohledně CRP virtuálních mobilit, kterého se zúčastní řešitelský 
tým projektu (Medek, Spilka, Chládková, Koňárková, Riou). 
 

DnO – MgA. Petr:  
➢ Z důvodů nařízení vlády se aktuálně uvolnily prostory Divadla na Orlí, tudíž pan ředitel nabídl 

fakultám prostory k individuálním konzultacím.  
 
 

 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 15. 2. 2021 v 10:30 hod. on-line formou v programu Teams.   

 

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 
 


